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Из Конституции Российской Федерации не следует напрямую, что население муниципальных образований, 
реализуя свою власть через прямые формы демократии, осуществляет народовластие — в его компетенцию 
отнесено только осуществление местного самоуправления. В связи с этим проанализированы подходы к со-
отношению понятий «народовластие» и «публичная власть», а через последнее — и «муниципальная власть». 
Определяются сущностные характеристики муниципальной власти, позволяющие интерпретировать ее как
институт народовластия в Российской Федерации.
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It does not follow directly from the Constitution of the Russian Federation that citizens of the municipality exercising 
their authority through direct forms of democracy exercises democracy — it is within its competence only the exercise 
of local self-government. In this connection, approaches to the correlation between the concepts of democracy and 
public authority and, later, municipal authority are analyzed. The essential characteristics of the municipal authority that 
allow to interpret it as an institution of democracy in the Russian Federation are determined.
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